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Sedinta extraordinara a Consitiutui Local Matureni a

baza Dispozitiei Primarului nr.1/05.01 .2018 impreuna cu
convocatoru[ pe care acestia [-au semnat.

La sedinta sunt prezenti din partea deliberativutui
membri ai consiliutui, iar din partea executivului participa
secretaruI comunei si doamna contabit.

fost organizata in
ordinea de zi si

un numar de 13
primaruI comunei,

Secretarut, da citire [a invitatia presedintetui de sedinta procesutui-
verbaI aI sedintei ordinare anterioare, proces-verbal ce este adoptat in
unanimitate de catre d-nii. consitieri.

Se trece [a discutarea problemelor de pe ordinea de zi :

Punctul 1 pe ordinea de zi prezinta Proiectul de hotarare privind acoperirea
definitiva a deficitutui din excedentuI bugetutui tocal si utitizarea excedentutui
pentru acoperirea temporara a gotului de casa. Doamna contabil exptica
domn'itor consitieri necesitatea fotosirii unei parti din excedent pentru
acoperirea gotului de casa pentru ptata salariitor in luna ianuarie 2017 si a
chettuielitor de functionare urgente, mentionand faptuI ca banii se reintregesc
dupa aprobarea bugetului, fiind fotositi cu tittu de imprumut din excedent.

ln acest sens, se aproba acoperirea deficitutui sectiunii de dezvoltare
pentru sursa A in suma de 498.896,50 lei iar pentru sursa D irf suma de

187.2?2,09 tei din excedentuI anitor precedenti. Se aproba utitizarea
excedentutui pentru acoperirea temporara a gotutui de casa in suma de 150'000
tei ta sectiunea de functionare. Se supune [a vot s'i se adopta cu 12 voturi

,,pentru" si o,,abtinere" (Bucatie Ftorian) devenind Hotararea nr.1'

DIVERSE :
Doamna consilier Tudorache Antoneta intreaba de ce nu au fost cheltuiti

si gestionati in mod corect banii in anut 2017, ramanand foarte multi. Doamna

contabiI exptica motivuI pentru care au ramas bani:
- Au fost atocati bani pentru investitii in uttimete doua rectificari, cu

destinatie ce vor fi chettuiti in anut 2018 cu aceeasi destinatie;
- Au ramas bani de [a salarii si chettuieli materiate (s-au facut recuperari

urmare controtutui de [a Curtea de Conturi);
- Au fost incasati banii de [a apa in anul 2017 ce nu au fost debitati;
- ' S-au recuperat bani pentru concedii medicale;

Pe anul 2017 pe partea de chettuieti au fost deschidere de credite
bugetare [a nive[uI bugetutui.
Domnut consitier Catugaru Marin propune ca sedintele sa fie inregistrate

video.
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Domnul Calugafu intreaba de ce se atoca bani de [a bugetul [oca[ pentru
drumul de [a Bunesti si cand se termina lucrarea ? lse exptica de catre dt,
Primar ca pe OG nr. 28 exista niste chettuieli neetigibite ce trebuiesc suportate
din bugetut [oca[, chettuieti ce au fost aprobate de catre Consiliul Local pe
baza devizutui general atat ta momentul aprobarii proiectului si reactualizat
dupa semnarea contractututui. ln ceea ce priveste terminarea lucraritor de
asfaltare sunt facute urmatoarete precizari : procedura pentru semnarea
contractul.ui este incheiata in anu[ 20't6, [ucrarite propriu-zise au fost
executate pe parcursul anului 2017 iar termenul de finalizare a[ acestora este
anul 2018.

Nemaiifind alte discutii, presedinte de sedinta multumeste
consilierilor pentru participare si declara inchise lucrarile sedintei ordinare
a Consiliului Local Matureni, drept pentru care am incheiat prezentul
proces-verba[.

PRESEDINTE DE SEDINTA,
Dogqfu Nciotae
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